



**Mötesgrupp**  
SRRS/Västra

**Mötesort**  
Via TEAMS

**Mötesdatum**  
2022-07-13

**Starttid**  
19:00

**År/Mötesnr**  
2022/05

**Närvarande:**

**Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman (vice ordförande), Anki Rådman(sekreterare), Anneli Åkerström(kassör), Ulrika Weber(ledamot), Maria Carlsson(ledamot), Maria Oskarsson(suppleant),**

**Ej närvarande:**

Ellen Kvarnström Leiner(ledamot) Louise Lundberg (suppleant), Jonna Ström (suppleant) Mats Ardbreck (suppleant).

## 55. Mötets öppnande

55.1. *Val av protokollförare*

Anki Rådman valdes att skriva protokoll.

55.2. *Val av protokolljusterare*

Ulrika Weber valdes att justera protokollet.

55.3. *Godkännande av dagordning*

Dagordning godkändes

## 56. Föregående mötesprotokoll

56.1. *Inget från föregående protokoll.*

## 57. Rapport AU

57.1. *CUA-utbildning*

*Ev Anki och Susanne är lite intresserade. Susanne fortsätter att hålla koll.*

## 58. Bordlagda ärenden

58.1. *Inga bordlagda ärenden*

## 59. Inkomna ärenden

59.1. *Inga inkomna ärenden*

## 60. Ekonomiärenden

60.1. *Fått första betalningen från Kennel klubben.*

## 61. Medlemsärenden

61.1. *Inga medlemsärenden*

## 62. Aktiviteter

62.1. *RR-dagen*

Susanne planerar med Ellen och Louise.

62.2. *Promenader*

Försöker fixa detta efter utställningen.

## 63. Övriga ärenden

63.1. *BISS 2022, avstämning med alla ansvarsgrupper.*

-Tält, bord etc



Mötesgrupp  
SRRS/Västra

Mötesort  
Via TEAMS

Mötesdatum  
2022-07-13

Starttid  
19:00

År/Mötesnr  
2022/05

Närvarande:

**Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman (vice ordförande), Anki Rådman(sekreterare), Anneli Åkerström(kassör), Ulrika Weber(ledamot), Maria Carlsson(ledamot), Maria Oskarsson(suppleant),**

Ej närvarande:

Ellen Kvarnström Leiner(ledamot) Louise Lundberg (suppleant), Jonna Ström (suppleant) Mats Ardbreck (suppleant).

Tält

Stolar ev. lite bättre.

Frukt till domare och sekreterare och till VIP-tält.

Termos

*Susanne* påminner Mats om bord och stolar samt om Mats fortfarande har möjlighet att vara ”parkeringsvakt”

-Rosetter

Problem med priser från England, *Susanne* kollar upp har fortfarande inte fått svar.

Vi behöver kompostgaller för att hänga upp priserna på - *Susanne/Louise*.

-Foder/Priser/Påsar: Anki och Susanne

Får ordna och dela upp priser närmare utställningen.

-Funktionärsschema:

Sekretariat: Hillevi/Annelie (bör vara öppet 8:00-11:00)

Kolla upp vad som gäller för vaccination och datum för när de senast måste vara uppdaterade.

Ok med QR-kod.

*Susanne* skriver ut tomma nummerlappar från Drop-boxen.

-Cafe: Maria Karlsson, Maria Oskarsson (Hembakt, Kakor, Dricka, Godis, Chips, Festis, Kaffe etc.)

*Alla* bakar något att sälja i cafet.

*Anki* tar med drickakyl.

-Blommor:

*Susanne* har kontakt och har fixat 50% rabatt. Fixar 8 st planteringar inkl. kruka.

-Sponsorer

Loggor till katalogen *Louise/Susanne* fixar och skickar till tryckeri

-Kritiklappar fås från SKK, info från Lasse. – *Susanne*

-Presenter till domare och sekreterare? Present till domare - *Louise*, blommor till sekreterare

-Mingel: plastglas 80 st, cider, snacks. Fixas av *Maria/Maria*.

-Övrigt:

Plåster och handsprit – Cafe gruppen fixar.

-Middag på lördag kväll- After Show, även domare och ringsekreterare (2st) är medbjudna.

Alla som ska dit måste anmäla sig själva innan den 22/7-22.



<b>Mötesgrupp</b> SRRS/Västra	<b>Mötesort</b> Via TEAMS	<b>Mötesdatum</b> 2022-07-13	<b>Starttid</b> 19:00	<b>År/Mötesnr</b> 2022/05
----------------------------------	------------------------------	---------------------------------	--------------------------	------------------------------

**Närvarande:**

**Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman (vice ordförande), Anki Rådman(sekreterare), Anneli Åkerström(kassör), Ulrika Weber(ledamot), Maria Carlsson(ledamot), Maria Oskarsson(suppleant),**

**Ej närvarande:**

Ellen Kvarnström Leiner(ledamot) Louise Lundberg (suppleant), Jonna Ström (suppleant) Mats Ardbreck (suppleant).

Långt att gå kanske måste hjälpa till med skjuts pga att vi gick ut med att det var 10-15min promenad.

-Övrigt: Skyltar som det står SRRS på, karta vart det finns toa? **-Anneli**

-Lunch till de som jobbar? *-Styrelsen får lunch – Louise fixar.*

-Extra hjälp av Titti/Helena och Christina – **Hillevi** kollar.

-Hjälpas åt att hålla koll på att inte tält sätts upp under lydnadstävlingen.

**63.2. Lydnadstävling**

Rosetter ok.

Hillevi kollar med Maud i Forshaga brukshundsklubb ang. hinder och apportioneringsblock 3st.

Inga frågetecken just nu.

**63.3. Viltspår**

Kl. 12:00 i VänerRyr.

Foder från Maria (1 stor säck, 2 små säckar)

Rosetter ok

Alla uppgifter skickade till domarna - **Hillevi**

Vandringspris redan hos **Anki**.

**Anki** är den som åker från SRRS Västra.

Ta med fika till ca 10 personer. **Anki**

Blomma till domarna - **Anki**

**64. Nästa styrelsemöte**

*64.1. Onsdagen den 31/8-2022 kl. 19:00 via TEAMS.*

**65. Mötets avslutande**

*65.1. Ordförande avslutade mötet.*